
Referat bestyrelsesmøde Kreds III ØST 

Den 25. april 2017 i Høje Taastrup 

 

1. Velkomst 

Formanden bød velkommen og en særlig velkomst til Niels Sørensen som er tilbage i Kredsen. 

Der var afbud fra Jette Quaade og Henrik Møller. 

2. Godkendelse af dagsorden. 

Dagsordenen blev godkendt.  

3. Meddelelser fra valgenheder samt forretningsområder 

Nyt fra Fredensborg: 

DTS generalforsamlingen den 29. marts 2017 gik fint – genvalg til hele bestyrelsen og en Jørn 

Rise i hopla og som sædvanlig i snakke hjørnet. Der blev i øvrigt stillet mange gode og 

relevante spørgsmål til ham. 

Her om kort tid mister vi 3 DTS medlemmer, en fra PDK, en i Erhvervsrestancer og en i 

Erhvervsregistrering Øst – alle har meddelt at de går på pension. 

Det er lykkedes at få genetableret frokostmøde med lederne i Fredensborg og første møde 

afholdes 24.05.2017. Lis Søndergaard fra Erhvervsrestancer er adresse ansvarlig. 

Nyt fra Korsør: 

Niels Sørensen er nyvalgt formand i Korsør efter Kim Møllmann har valgt at stoppe som TR. 

Niels er endvidere medarbejderrepræsentant i lokaliseringsudvalget. 

Der lægges sidste hånd på indstillingsskemaer i Korsør (PDK og Store selskaber) 

Nyt fra Roskilde: 

Valgmødet i Roskilde 22/3 forløb stille og roligt. Susanne og Frank blev valgt uden 

modkandidater. 

Annette Høve kaldte Inddrivelsen til udvidet personalemøde 28/3, hvor Schøller fra Analyse og 

Forretningsdata var inviteret for at fortælle om muligheder i DMI/flagmarkering mm. 

6 nye kolleger er kommet til Roskilde ifm. nedlukning af Holbæk og har ”overdraget” et 

medlem til Kundeservice, Næstved. 

Vi holder medlemsmøde 11. maj med Jørn Rise som hovedtaler. 

Der modtages fortsat ansøgninger til tillægsrunden i Inddrivelse. 



Nyt fra Køge: 

Et medlem i Inddrivelsen er sygemeldt igen pga. stress. Tilgang der overstiger afgang fra Huset 

– 6 nye. Sendt skemaer (tillægsforhandlinger) – Henrik kan ikke afgøre om der er flere skemaer 

trods flere penge. 

Nyt fra Maribo: 

Tolden: De fysiske rammer er fortsat ikke ok. Og det er endnu ikke afklaret om der skal bygges 

nyt i Nørre Alslev og Rødby. Scandlines skal stille lokaler til rådighed i Rødby men lokalerne er 

pt. udlånt til politiet, hvorfor Scandlines vil have betaling for dette udlån. Der skal ansættes 2 

ny scanner folk pr. 01.09.17 – der er pt. 150 ansøgere. 

Øvrige nyt fra Maribo: 1.5.17 stopper 2 DTS’er. 2 DTS’er starter samme dag i Køge (PDK) og 1 

flyttes fra PDK til Ejendom. Ny fg. funktionsleder i Erhvervsrestancer. 

Der holdes medlemsmøde med Jørn og Marianne den 8. maj i Maribo og der er den 24. april 

holdt AMR og TR møde i henholdsvis Sakskøbing og Maribo. 

Ejendom: Venter på udmelding fra ministeren. Der arbejdes dog stille og roligt på etablering af 

organisationen, til/når der kommer en udmelding. Tillægsforhandling i ejendom 

afsluttet(næsten) den 18. april. Fint resultat for DTS 

KB mødet blev suspenderet kl. 11 pga. Repræsentantskabsmøde(særskilt referat kommer). KB mødet blev 

genoptaget kl. 11.50. 

Nyt fra Næstved:  

Nye kolleger i Kundeservice. En langtidssyg er tilbage som deltidsrask. Der er indledt 

afskedssag vedr. en langtidssyg. PULS udsat for den ene PR‐enhed pga. sygdom. Lønsamtaler 

tilbydes med den anden funktionsleder. Leo Holm er adresse ansvarlig. 

 

Forretningsområde Inddrivelse: 

Lederrokade i Erhvervsrestancer. Varsling af flytning fra Svendborg til Middelfart. 

Medlemsmøder afholdt i Herning, Thisted og Middelfart. Det er en meget stor opgave at 

modtage så mange nye kolleger på så kort tid, og det påvirker kollegerne. Kollegerne frygter at 

vi bliver samlet på meget få steder, og at der derved tabes kompetencer. Det nye system er 

næsten klar til at tage imod de første krav (DR‐licens). Lederne har været på 1 camp, og skal på 

2 mere. Vi andre skal på én camp til efteråret. En TR er flyttet (efter ansøgning) fra Inddrivelse.  

 

 

Nyt fra Bornholm: 

Jack Frederiksen er adresse ansvarlig. Valgmøde/GF afholdt 30.03.17. Jan‐Erik Dahl genvalgt  

Pt. 27 DTS medlemmer.  

 

Der afholdes ansættelsessamtaler til 2 stillinger i Kundeservice – Person 6 og 3 stillinger til 

henstandsopgaven. 



 

Nyt fra Høje‐Taastrup: 

Vi har 16 marts fået ca 35 nye kolleger ifm. nedlukning af Holbæk. Og der er også kommet 

drypvis tilgang til SC fra andre steder i SKAT. Flere har også valgt at forlade SKAT for at gå på 

pension.  

 

Christian Larsen er udnævnt til funktionsleder i Motorenheden Vejledning og 

Angivelseskontrol pr. 1.4.2017. Vi afventer fortsat en udmelding af udflytning fra Motor i H‐T 

til Odense, og vi krydser fingrer for at det bliver så få som muligt/ingen. 

 

Erhvervsrestancer får ny chef pr. 1.6.17 – Alexander Houen ‐  da Jens Lund Marxen går på 

pension med udgangen af maj 17. 

 

Forretningsområde Indsats: 

 

Jan M orienterede fra dialogmøde med Jim Sørensen om bl.a. midlertidig tilførsel af ressourcer 

til Bandeenhederne, indtil der etableres nye enheder i H‐T og Horsens. 

Jan orienterede også kort fra HSU‐møde den 25.04.17. 

 

 

4. Gennemgang af dagsorden og materiale til HB møde den 27. april 2017.  

Der blev gennemgået HB‐dagsordenen. 

Professionsbachelor er blevet godkendt, nu arbejdes der på at overenskomsten også skal 

landes rigtigt. 

Notat om fremtidige scenarier omkring næstformandsposten i DTS blev drøftet. 

5. Fremtidig forbundsstruktur. 

 

Ole Pedersens notat fra 24.03.2017 blev gennemgået og drøftet. 

 

6. Meddelelser fra formanden. 

Meddelelserne blev givet under pkt. 4 

7. Eventuelt 

Intet. 

8. Næste møde – 16. maj i Høje‐Taastrup. 

 

Referent: Christina Hammarberg 


